
Referat fra bestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 14.01.2025 
 
Deltagere fra bestyrelsen: Trine, Helle, Signe, Bianca og Laura 
Afbud: Birgit og Gurli. 
Referent: Laura 

Anine og Erik: 

● Projekt Halbund: Der er søgt støtte fra fem fonde, men alle har desværre givet 
afslag inden jul. 

● Herning Folkeblad: Kommunen ser potentiale i Gullestrup Enge og ønsker at 
etablere lavbundsområder. Vi skal have fundet ud af, om området går ind over vores. 

● Lejekontrakt: Kommunen ønsker ikke at udarbejde en ny kontrakt. Bygninger opført 
efter 2012 skal fjernes på vores egen regning, med en frist på ét år, da kontrakten 
kan opsiges. 

● Fondssøgning og Herning Idrætsråd: Anine og Erik vil kontakte Herning Idrætsråd 
for hjælp og råd til, hvad vi kan gøre i vores situation. Erik og Anine holder en pause 
med at søge fonde til situationen ser lysere ud. De vil gerne kontakte Herning 
Idrætsråd, som varetager foreningernes interesser. 

Generalforsamling: 

● Hanne Thomsen bliver ordstyrer. 
● Trine laver et opslag på Facebook om tilmelding til kaffe og kage ved 

generalforsamlingen. 
● Laura sender en mail ud med en påmindelse om at tilmelde sig kaffe og kage til 

generalforsamlingen. 

Andet: 

● Mange er blevet opkrævet forkert. Bianca foreslår, at hun og Henrik gennemgår 
opkrævninger og frikontingenter næste år. 

● Vi har fået to nye sponsorer til tombolaen. 
● Forespørgsel om leje til selvtræning og udlejning af hallen, muligvis med nøgleboks. 

Helle vil stå for booking og undersøge mulighederne. 
● Hvalpehold er velkomne til at besøge Hedens Dyrehospital. 

Budget og regnskab: 

● Vi gennemgår regnskab og budget. Det ser fornuftigt ud i år. 
● Bianca laver et bilag, der specificerer, hvilke hold der har tjent hvad i MCH. 

 


